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البحث مستخلص

 اسلتخدام مشلكلت  عللى التعلرف إللى الدراسة هذه هدفت
 تحليللل إلللى هدفت كما الفرنسية، اللغة في الربط لدووات  الطلب 

 الدووات ، ههللذ اسللتخدامهم عنللد الطلب  تللواجه التي الضعف نقاط
 التحليللي الوصلفي المنهللج الللدارس اتبللع الهللداف هللذه ولتحقيلق
الدراسة. هذه طبيعة لمناسبته

 كالتللالي: تنللاول جللاءت  فصللول ثةلثةللة على الدراسة اشتملت
 الفصللل أملا الفرنسللية، اللغللة فلي الروابلط مفهلوم الول الفصلل

 والمصللطلحات  المفللاهيم بعللض عللن فيلله الحللديث كان فقد الثاني
 الثللالث الفصللل واختللص الدراسللة، بموضوع مباشرة صلة لها التي

 اللغللة قسللم الثالثللة السللنة طالبللات  مللن ُاخللتيرت  مقصللودوة بعينللة
 بتحليل الدارس قام وقد تقويمي، اختبار عن عبارة وهي الفرنسية،

الدراسة. هذه من المرجوة النتائج إلى ليصل العينة هذه

 فللي الروابللط الدراسللة: أنّ هللذه بهللا خرجت التي النتائج من
 ومللن المقصللودو، المعنللى توصلليل فللي كبير دوور لها الفرنسية اللغة

الروابط. هذه لتدريس بعينها محاضرات  تخصص أن توصياتها

Abstract



This  study  aims  at  exploring  the  difficulties  that  students 

encounter in using causative connectors in French language. It is 

also aims at analyzing the points of weakness that face students 

when  using  connectors.  To  realize  these  objectives,  the 

researcher has followed the descriptive analytic method as it is 

relevant for this study.     

The study included three chapters: chapter one revolves round 

the  concept  of  connectives  in  French  language,  where  as  the 

second chapter covers the related concepts and terminologies to 

the  area  of  the  study.  The  third  chapter  is  devoted  to  the 

purposive sample selected from the third year female students of 

French. It is a test to be analyzed with the aim of reaching the 

expected results                                                                             .

The  researcher  has  come  up  with  some  results  such  as: 

connectors  in French play a significant  role  in conveying the 

meaning  intended.  It  recommands  specifying  subjects 

exclusively oriented to teaching connectors.          
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